

## LETTER NUMBER 241

1 1841-05-24  
2 Monsieur le Supérieur du Pensionnat des Joséphites a Tirlemont

L. st. J. M. J.

Monsieur le Supérieur

J'attends en vain de vos prospectus; je vous écris donc avant d'en avoir, afin de vous dire mon opinion sur la pièce que vous me proposez pour votre distribution des prix. Mr Bonaventure m'a dit avoir lu cette pièce et qu'elle lui paraît convenir. Cependant, vous la lirez attentivement encore, et si vous la trouvez en règle, vous pouvez l'adopter.

La multiplicité de mes occupations ne me permet pas de fixer l'époque de ma visite chez vous. Vous aurez, sous peu, celle du rév. Père Supr accompagné de son vicaire.

Je ne manquerai pas de vous recommander spécialement au bon Dieu, durant ces jours de bénédiction.

Tout à vous en N. S. J. C.

Gand 24 du mois de Marie 1841

C. G. Van Crombrughe

24 May 1841

To the Superior of the Josephite Boarding School at Tirlemont.

Praised be Jesus, Mary and Joseph

Dear Superior

I am waiting in vain for your prospectus; therefore I am writing to you before getting them, so as to be able to give you my opinion on the play you have proposed to me for your prize giving. Mr Bonaventure<sup>1</sup> has told me that he has read the play and it appeared suitable to him. However, you will read it carefully again, and if you find that it is in order, you can use it.

My many occupations do not allow me to fix the date of my visit to you. In a short while you will have that of the Reverend Father Superior accompanied by his Vicar<sup>2</sup>.

I will not fail to commend you specially to God, during this month of blessings.

All the best in Our Lord Jesus Christ

Ghent 24th of the month of Mary 1841. C. G. Van Crombrughe

---

<sup>1</sup> Mr Bonaventure Loomans [34]

<sup>2</sup> Mr Ignace Vandenbossche [1] and Mr Stanislas de Haeck [9]